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متن پرسش

سلام علیکم: اسماء الهی به دو دسته کلی اسماء جلال و جمال تقسیم میشود و انسان میتواند مظهر

هر دو دسته از اسماء باشد ولی بزرگی از عرفا میفرماید ما اسماء جلال را طلب نمیکنیم چر ا که آنها

دهشت آور هستند منظور ایشان چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر انسان صرف اسم جلال باشد، همینطور است. ولی اولیای الهی در مقام

ارِ رُحَماءُ بَيْنَهُمْ». موفق باشید اءُ عَلَى الْكُفَّ جمع این دو اسم هستند یعنی: «أَشِدَّ


